
V vricih še vedno premalo prostora
V bežigrajske vzgojno-varstvene ustanove
so sprejeli le 691 otrok - Odklonjenih 1444
prošenj - Najhuje je v krajevni skupnosti
Urške Zatler

Vsako leto v mesecu juniju
ustrezne komisije pri vzgojnovar-
stvemh zavodih rešujejo prošnje
staršev za sprejem njihovih otrok v
vdce Letošnji junij je bil za.komisi-
je še posebno žgoč Rešiti je biio
treba več kot dvatisoč prošenj in jih
je samo komisija pri VVZ Ciciban
naštela 892, ob koncu avgusta pa
prištela še novih 128. Predšoiskih
otrok je v občini čedalje več, zmog-
Ijivosti vrtcev pa zelo malo. Spričo
tega dejstva je bilo negativno reše-
nih 1444 prošenj, na novo pa je bilo
sprejetih 691 otrok.

Komisije so delale in reševale vse
prošnje po pravilntku in po svoji
vesti. Opravile so veliko nič kaj za-
vidanja vrednega dela. ki je terjalo
veltko časa in truda. predvsem pa
temel)ite preudamosti.

V primerjavi 2 ianskim letom pri-
tožb skorajda ni bilo. To daje ra-
zumetj, da se starši zavedajo pro-
storske stiske, v katen je otroško
varstvo v upanju, da se bo med

letom le izprazmlo kakšno mesto,
ki ga bo morda zasedel njihov
otrok. Razumejo stisko predvsem
tudi v upanju. cla se bodo že načr-
tovane nove zmogljivosti čimprej
uresničiie

Posameznim VVZ je bilo v šol-
skem letu 1978/79 moč na novo
sprejeti: »

VVZ Ciciban. v jasltčne oddelke
132 otrok, v predšolske oddelke 48
otrok. odklonjenih je bilo 746 pro-
šenj;

VVZ Jelka v jaslične oddelke 39
otrok. v predšolske 51. odkionjenih
je bilo 366 prošenj;

VVZMladirod v jasiičneoddelke
72 otrok, v predšotske 78 otrok, od-
klonjenih je bilo 245 prošenj:

WZ Re?ke Dragar v jaslične od-
delke je sprejel 76 otrok, v predSol-
ske pa 189 otrok, odklonjemh je
biloSOprošenj Poleg tega ima VVZ
Rezke Dragar organizirano tudi
družmsko varstvo. v katerem je 10
doienčkov

Že iz gornjih številk se da razbra-
ti. da je največja sliska za proslor v
tistih krajevmh skupnostih. ki zaje-
majo območja obeh novih naselij
to je sosesk BS in B 3 (krajevni
skupnosti Urške Zailer m Ivana
Kavčiča) VVZ Ciciban je v veliki
zadregi in so vse njegove enote
prenatrpane Stan|e je res izredno
pereče m to postaja še bolj. kajti
nove. mlade družme se še vedno
naseljujejo.

Glede stiske za prostor je na dru-
gem mestu WZ Jelka St«ko bo
nekoliko omilil prizidek k matični
enoti v Glavarjevi ulici. ki bi moral
biti že lelos usposobljen za spre-
jem 60 otrok

Še v najboljšem polo?aju in sko-
rajda na zeteni veji je VVZ Rezke
Dragar na Črnučah Do take lepe
veje pa m bilo lahko priti Pot do
nje je bila prepolna zvečine nepo-
trebnih innerazumljivihovir Zavod
je razen novega dela vrtca v Šentja-
kobu, pridobil štin nove oddelke,
oziroma so bili »vrnjeni" matični
enoti štirje proston. ki jih je po sili
razmer zasedala črnuška osnovna
šoia Da bi bila adaptacija teh pro-
storov čimprej opravljena, jih je šo-
la izpraznila že 20 junija. Od tega

dne pa do srede avgusta ni bilo o
adaptacijskih delih ne duha ne slu-
ha Ljubljanski investicijski zavod
ie zavlačeval s soglasjem za zače-
tek del. zavleklo se je z načtn. ki so
jih menjavali, kar je pri vsej 2adevi
pravzaprav najbolj žalostno Saj je
šlo za nezahtevno adaptacijo, ki bi
jo Še laik dobro in hitro zmogel.
Nerazumljivi zapteli so bili okrog
nekaj malega števila straniščnih
školjk, zastran česar je bilo treba
brusiti pete po vsej Ljubljani Šele
15 avgusta se je začelo z adapta-
CJjskJmi deti, ki bi morala biti kon-
čana do 1. septembra Pa mso bila
Z adaptacijo pralnice se m začelo
niti prve dni septembra, pa čeprav
so bile pred tem počiinice. Otrok v
vrtcu je bilo malo, kar je nudilo
najboljšo pnložnost za nemoteno
izvajanje adaptacijskih del

Po vsej verjetnosti bi se ta zadeva
zavlekla v nedogled, če ne bi pose-
ge' vmes izvršni svet občinske
skupščme, ki je zavodu pomagal iz
zadreg tudi kar zadeva nove kadre
in stanovanj zanje. Delovni kolektiv
VVZ Rezke Dragar se zaveda po-
membnosti te pomoči. kar bo znal
ceniti To pa bo dokazal tudi ssvo-
jim delom
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